
会议日程安排
Conference Agenda
	日 期

Date
	时 间

Time
	内  容

Activity
	地  点

Venue

	2011-05-07
	全  天

Whole Day
	注  册

Registration
	杨凌国际会展中心酒店一层大厅

Lobby Hall, Yangling International Convention and Exhibition Center Hotel 

	2011-05-08
	07:00~07:50
	早  餐

Breakfast
	杨凌国际会展中心酒店一层咖啡厅

Coffee Shop, 1st floor of Yangling International Convention and Exhibition Center Hotel

	
	08:10~08:30
	开幕式

Opening Ceremony
	西北农林科技大学国际交流中心207会议室

207 Meeting Room, International Exchange Center, Northwest A&F University (NWAFU)

	
	08:30~08:50
	合影

Group photo


	西北农林科技大学国际交流中心东门

In front of the east gate, International Exchange Center, NWAFU

	
	08:50~12:00
	大会报告

Presentation
	西北农林科技大学国际交流中心207会议室

207 Meeting Room, International Exchange Center, NWAFU

	
	12:00~13:30
	午  餐

Lunch
	西北农林科技大学苑中苑餐厅

Yuanzhongyuan Restaurants, NWAFU

	
	13:30~18:30
	大会报告Presentation 
	西北农林科技大学国际交流中心207会议室

207 Meeting Room, International Exchange Center, NWAFU

	
	18:40~20:00
	欢迎晚宴

Welcome Banquet
	杨凌国际会展中心酒店二层中餐厅

Chinese Restaurant, 2nd floor of Yangling International Convention and Exhibition Center Hotel

	2011-05-09


	07:00~07:50
	早  餐

Breakfast
	杨凌国际会展中心酒店一层咖啡厅

Coffee Shop, 1st floor of Yangling International Convention and Exhibition Center Hotel

	
	08:10~12:00
	大会报告

Presentation
	西北农林科技大学国际交流中心207会议室

207 Meeting Room, International Exchange Center, NWAFU

	
	12:00~13:30
	午  餐

Lunch
	西北农林科技大学苑中苑餐厅

Yuanzhongyuan Restaurants in the University

	
	13:30~14:50
	大会报告

Presentation
	西北农林科技大学国际交流中心207会议室

207 Meeting Room, International Exchange Center, NWAFU

	
	14:50~15:00
	茶  歇

Coffee Break
	西北农林科技大学国际交流中心
International Exchange Center, NWAFU

	
	15:00~15:20
	闭幕式

Closing Ceremony
	西北农林科技大学国际交流中心207会议室

207 Meeting Room International Exchange Center, NWAFU

	
	16:00~18:30
	考  察
Visit
	1. 国家肉牛改良中心

2. 杨凌秦川肉牛良繁中心

3. 杨凌秦宝牛业有限公司

1. National Beef Cattle Improvement Center 

2. Yangling Qinchuan Beef Cattle Breeding Center

3. Yangling Kingbull Beef Cattle Industry Co., Ltd.

	
	18:30~20:00
	晚  餐

Dinner
	杨凌秦宝肥牛世界

Yangling Kingbull Beef World Restaurant

	2011-05-10
	08:00~
	参  观

Visit
	1. 西线（西农博览园、法门寺）

2. 东线（西安牛文化博物馆、兵马俑）

3. 西安世界园艺博览园
Option 1, Museum Gardens of NWAFU, Famen Temple

Option 2, Xi’an Cattle Museum, the Museum of Terracotta Army
Option 3, International Horticultural Exposition Xi’an


会务组: 杨凌国际会展中心酒店730号房间
Conference Secretariat : Room 730 of Yangling International Convention and Exhibition Center Hotel.
电  话：029-87036888-730（外线）；1730（内线）
Tel: 029-87036888-730 (Exterior line), or 1730 (Intercom). 
联系人： 王  虹，     焦  阳，   王洪程
Contact:  Wang Hong,  Jiao Yang,  Wang Hongcheng.
报  告  安  排(Presentation schedule)
	日 期

Date
	时 间

Time
	报告题目

Title of the presentation
	演讲人

Speaker
	工作单位/职称

Title /Institution
	主持人

Host

	5月8日

May, 8
5月8日
May, 8
5月9日
May, 9
5月9日
May, 9

	08:50~9:30
	关于肉牛育种的若干问题

On Beef Cattle Breeding
	吴常信

Wu Changxin
	中国科学院院士、中国农业大学教授

Academician of Chinese Academy of Sciences, Professor. China Agricultural University
	Prof. Rafat Al Jassim
张智英教授
Prof. Zhang Zhiying

	
	9:30~10:00
	用计算机图像分析方法客观衡量牛肉质量

Objective measurement of beef meat quality by computer image analysis method
	Kuchida
	日本带广畜产大学教授

Professor. Obihiro University,Japan
	

	
	10:00~10:30
	中国肉类消费全景图和牛肉消费大趋势

The Panorama of Meat Consumption and Trend of Beef Consumption in China
	潘耀国

Pan Yaoguo
	国务院发展研究中心研究员

Researcher. The State Council Development Research Center in China
	

	
	10:30~11:00
	引入加拿大最新高粱和珍珠小米提高中国牛肉和牛奶生产率Introduction of highly innovated Canadian sorghum and pearl millet hybrid to enhance beef and milk productivity in China
	Om P.Dangi
	加拿大农业与食品部特聘教授

Distinguished Professor. Agriculture and Agri-Food Canada 
	

	
	11:00~11:30
	牛Y染色体连锁的“睾丸基因”与雄性生育

The Y-linked 'Testis Genes' and Male Fertility in Cattle
	Liu Wansheng
	美国宾夕法尼亚州立大学副教授

Associate Professor. Pennsylvania State University, USA
	

	
	11:30~12:00
	活体采卵技术在牛育种中的应用

Application of Ovum Pick UP Technology for Bovine Breeding
	Il-Keun Kong
	韩国庆尚大学教授

Professor. Gyeongsang National University
	

	
	12:00~13:30
	午  餐

Lunch

	
	13:30~14:00
	安格斯牛相关基因与嫩度和剪切力关联性分析
Beef Tenderness and Acute Stress in Angus Cattle
	Song Jiuzhou
	美国马里兰大学副教授

Associate Professor. University of Maryland, USA
	Prof. Om P.Dangi 

柳万生教授
Prof.Liu Wansheng

	
	14:00~14:30
	影响肉牛屠宰加工效益的因素分析

Analysis Based on Commercial Profits of Beef Slaughtering and Processing 
	蒋洪茂

Jiang Hongmao
	北京市农林科学院研究员

Researcher. Beijing Academy of Agriculture and Forestry Sciences
	

	
	14:30~15:00
	基因组探析牛先天性免疫性

Genomic Insights into Innate Immunity in Cattle
	James E. Womack
	美国科学院院士、美国德州农工大学教授

Member of National Academy of Sciences, USA. Professor. Texas A&M University, 
	

	
	15:00~15:30
	网购和本地零售市场的碎牛肉和碎牛肉饼中的微生物质量

Microbial Quality of Ground Beef and Ground Beef Patties from Internet and Local Retail Markets
	Steven Pao
	美国弗吉尼亚州立大学教授

Professor. Virginia State University, USA
	

	
	15:30~15:40
	茶  歇

Coffee Break

	
	15:40~16:10
	德系西门塔尔的培育、经济利用以及在中国的实践

The Breeding, Economical use and Practice of German Simmental in China
	刘玉满

Liu Yuman
	中国社会科学院农村发展研究所研究员

Researcher. Rural Development Institute,Chinese Academy of Social Sciences
	宋九州教授
Prof.Song Jiuzhou
杨公社教授
Prof.Yang Gongshe

Prof.Kuchida
李青旺教授
Prof. Li Qingwang

	
	16:10~16:40
	澳大利亚昆士兰肉牛产业发展

The Beef Cattle Industry in Queensland-Australia
	Rafat Al Jassim
	澳大利亚昆士兰大学副教授

Associate Professor. University of Queensland，Australia
	

	
	16:40~17:10
	基于高密度SNP芯片技术肉牛全基因组选择及全基因组关联分析研究

Genomic selection and GWAS in beef cattle based on high density SNP chips
	李俊雅

Li Junya
	中国农业科学院研究员

Researcher. Chinese Academy of Agricultural Sciences
	

	
	17:10~17:40
	论韩国牛肉追溯系统

Beef Traceability System in Korea
	Byung-Oh Lee
	韩国江原大学教授

Professor. Kangwon National University, Korea
	

	
	17:40~18:10
	日本和牛改良历史及对中国肉牛产业的建议

The History of Japanese Wagyu and Suggestions on Chinese Beef Cattle Industry
	川合昭夫

Kawai Akio
	日本大平畜产工业有限公司董事长

Chairman. Ohira Beef Co., Ltd, Japan
	

	
	18:10~18:30
	牛精液冷冻保护剂在精子保存中的作用
Cryoprotectants in extender of bovine semen
	李青旺

Li Qingwang
	西北农林科技大学教授

Professor. Northwest A& F University
	

	
	8:10~8:30
	中国肉牛种业现状、问题及发展对策

Present situation, problem and developing countermeasures of Chinese beef cattle breed industry
	昝林森

Zan Linsen
	西北农林科技大学教授

Professor. Northwest A& F University
	

	
	8:30~8:50
	中国南方肉牛选育现状与研究进展

Southern beef Cattle breeding status and research progress in China
	黄必志

Huang Bizh
	云南省草地动物科学研究院院长、研究员
Dean and Researcher, Yunnan Academy of Grassland and Animal Science
	

	
	8:50~9:10
	论荷兰犊牛业发展

Veal calf industry in the Netherlands
	Jan Togtema
	荷兰畜牧业和动物生产链专家组
资深专家

Dutch senior Expert in the Production Animal Chain
	

	
	9:10~9:30
	8个牛群体SCD1基因与DGAT1基因遗传变异及其与中国西门塔尔牛部分脂肪性状的相关性研究

The Polymorphism of SCD1 and DGAT1 in Eight Cattle Populations and its Association with the Intramuscular Fat Traits in Chinese Simmental
	杨章平

Yang Zhangping
	扬州大学教授

Professor. Yangzhou University
	

	
	9:30~9:50
	牛的精原干细胞研究进展

Research Progress of Spermatogonial stem cells in bovine testis
	曾文先

Zeng Wenxian
	西北农林科技大学教授

Professor. Northwest A& F University
	

	
	9:50~10:10
	中国南方红壤地区种草养牛研究
Forage-based beef cattle production in red soils region of southern China
	谢国强

Xie Guoqiang
	江西农业大学研究员
Researcher. Jiangxi Agricultural University
	

	
	10:10~10:20
	茶  歇

Coffee Break

	
	10:20~10:40
	秦川牛肉用选育改良及其产业化开发

Breeding and Improvement of Qinchuan Cattle and Its Industrialization  
	刘小林

Liu Xiaolin
	西北农林科技大学教授

Professor. Northwest A& F University
	Dr. Jan Togtema
曾文先教授
Prof. Zeng Wenxian


	
	10:40~11:00
	牦牛肉用品质、风味及成熟机理研究

Research on Meat Quality, Flavor and Maturation Mechanism of Yak
	余群力

Yu Qunli
	甘肃农业大学教授

Professor. Gansu Agricultural University
	

	
	11:00~11:20
	关于平原农区乳用兼用牛发展的建议

Report on the development of the Cattle Dual Purpose for Milk and Beef in Plain Agricultural Areas
	高腾云

Gao Tengyun
	河南农业大学教授 

Professor.Henan Agricultural University
	

	
	11:20~11:40
	基于Myf5变异分析黄牛和牦牛的基因多态性及其遗传分化
DNA polymorphism and genetic differentiation of Chinese yellow cattle and yak based on the nucleotide’s diversity of Myf5 gene
	王敏强

Wang Minqiang
	烟台大学教授

Associoate Professor. Yantai University
	

	
	11:40~12:00
	中国牛种Y-染色体单倍型分析及父系起源

Chinese cattle Y-SNP haplotypes and paternal origin
	雷初朝

Lei Chuzhao
	西北农林科技大学教授

Professor. Northwest A& F University
	

	
	12:00~13:30
	午  餐

Lunch
	

	
	13:30~13:50
	我国肉牛全程质量追溯技术的研究与应用
The Application of Beef Traceability System and Analyses of Technical Characteristics
	赵金石

Zhao Jinshi
	北京历源金成科技有限公司总经理
General manager .LiYuan Trace KingDone Co., Ltd.
	Prof. Il-Keun Kong
刘小林教授
Prof. Liu Xiaolin

	
	13:50~14:10
	CDC20基因干扰抑制牛卵母细胞成熟
The Deletion of CDC20 Blocks Maturation of Oocyte in Bovine
	雷安民

Lei Anmin
	西北农林科技大学副教授

Associate Professor. Northwest A& F University
	

	
	14:10~14:30
	中国牛种MyoG基因遗传特性及其与肉质性状相关性

Genetic polymorphism of MyoG gene and its relationship with meat quality traits in Chinese cattle population
	J.A. Ujan
	西北农林科技大学

巴基斯坦籍博士留学生

Pakistan Ph.D students. Northwest A& F University
	

	
	14:30~14:50
	牛GDF10基因的多态性及其与体尺性状的关联性分析

Bovine GDF10 gene polymorphism and its association with body measurement traits in Chinese indigenous cattle
	C. Adoligbe
	西北农林科技大学

贝宁籍硕士留学生

Master degree student from The Republic of Benin, Northwest A& F University 
	


2011中国肉牛选育改良与产业发展国际研讨会

会 议 须 知

尊敬的各位代表：

欢迎您参加“2011中国肉牛选育改良与产业发展国际研讨会”。为了我们能更好的为您服务，让您在会议期间身心愉悦、一切顺利，现将有关会务安排告知大家：

1. 各位嘉宾、代表、工作人员请佩戴代表证（工作证）出席会议和参加相关活动；请妥善保管有关证件和物品，如有遗失请立即通知会务组。会务组设在杨凌国际会展中心酒店730号房间，电话：029-87036888-730（外线）；1730（内线）；联系人：王虹，焦阳，王洪程
2. 会议期间有专车负责接送，具体时间和地点为：上午07:50，杨凌国际会展中心酒店正门；下午18:30，西北农林科技大学国际交流中心西门，请准时乘车。

3. 为了保证会议的正常有序进行，请全体代表按日程安排准时参加各项活动，进入会场请主动将手机调为震动，保持会场的良好秩序。

4. 做大会报告的嘉宾，请于5月7日23:00前将ppt 文件拷贝至会务组。
5. 会议代表住宿，5月7~ 10日为会议用房价格，会议结束后代表继续住宿，请自行与宾馆前台联系，重新办理住宿手续；退房时间14:00以前，之后退房加收半天房费。会议代表如有提前退房或需要调配住房时，请与会务组联系。

6. 会议期间具体内容如有变动，以另行通知为准。
会务组

  2011 年05 月07 
2011 International Conference on Beef Cattle Improvement and Industrialization in China
Notice for the conference 

Dear Participants:

Welcome to “2011 International Conference on Beef Cattle Improvement and Industrialization in China”. For a better service during the conference, please abide by the following notice for the conference:

1. Please show your conference card for attending all the activities of the conference. Please take good care of your personal belongings. In case of lost, please contact the conference secretariat immediately. The conference secretariat is in Room 730 of Yangling International Convention and Exhibition Center Hotel. Tel: 029-87036888-730 (Exterior line), or 1730 (Intercom). Contact: Wang Hong, Jiao Yang, Wang Hongcheng.
2. We will pick you up to the Meeting Room at 07:50am during conference in front of the Yangling International Convention and Exhibition Center Hotel; and after the meeting we will take you back to the hotel. Please take the bus at 18:30 on time from the west gate of the International Exchange Center, Northwest A&F University.

3. Please participate in the meeting and conference activities on time as scheduled. Please turn off your mobile phone or keep it in vibration when you enter the meeting room. 

4. Speakers should give your ppt files to the conference secretariat before 23:00, May 7.
5. If you plan to stay in the hotel after the conference, please sign in again for the room at the reception desk of the hotel. A half day room fee will be charged if you check out after 14:00. If you want to check out ahead the schedule or change room, please contact the conference secretariat. 

6. Further notice will be given in case of any changes.
  The Conference Secretariat  

May 7, 2011

